
Protokół nr  1815/07 
z  posiedzenia 

Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska 
z dnia 17 października 2007 r . 

w Nowym Ratuszu, pr zy ul. Wały Jagiellońskie 1 

Posiedzenie Komisja rozpoczęła o godz. 16:00 

Obecność: 
Posiedzenie Komisja odbyła w 7osobowym składzie, wg załączonej  listy obecności, 
która  stanowi  załącznik  nr  1  do  protokołu,  czyli  było  quorum  do  podejmowania 
prawomocnych decyzji. 

Lista pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu Komisji stanowi załącznik nr 2 
do protokołu. 

Posiedzeniu  przewodniczył  radny  Piotr   Gierszewski,  który  po  przywitaniu 
zaproszonych  gości  i  członków  komisji    przedstawił  następujący  porządek 
posiedzenia: 
1.  Opiniowanie i pr zyjęcie projektu uchwały RMG w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie uchwalenia budżetu miasta Gdańska na 2007 rok – druk nr  399 

2.  Zajęcia  wychowania  fizycznego.  Baza  spor towa  –  szkolna  i  pozaszkolna. 
Wykorzystanie bazy spor towej pr zez placówki, szkoły spor towe 

3.  Analiza  wniosków  i  postulatów  zgłoszonych  do  budżetu  miasta  Gdańska  na 
2008 rok pr zez placówki oświatowe 

4. Dyskusja nad ewentualną zmianą siedzib szkół 

5. Wybór  pr zedstawicieli Rady Miasta Gdańska do Komisji Konkursowej 

6. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

Za tak zaproponowanym porządkiem posiedzenia głosowano jednogłośnie 6 głosami 
za 

PUNKT 1 
Opiniowanie i pr zyjęcie projektu uchwały RMG w sprawie zmiany uchwały w 
sprawie uchwalenia budżetu miasta Gdańska na 2007 rok – druk nr  399 

Pani Teresa Blacharska – Dyrektor  Wydziału Edukacji



Zreferowała projekt uchwały w zakresie działania komisji. 

Przystąpiono do głosowania. 

USTALENIA KOMISJI: 
Komisja  po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień  złożonych przez  Panią Teresę 
Blacharską – Dyrektora Wydziału Finansowego    jednogłośnie 6   głosami za   
pozytywnie  zaopiniowała pr ojekt  uchwały. 
OPINIA  Nr 1815/83/78/07 

PUNKT 2 
Zajęcia  wychowania  fizycznego.  Baza  spor towa  –  szkolna  i  pozaszkolna. 
Wykorzystanie bazy spor towej pr zez placówki, szkoły spor towe. 

Radnym z Komisji zostały rozdane materiały z opracowaniem powyższego tematu. 

Pani Regina Białousów – Dyrektor  Wydziału Edukacji UM 
Niestety  jest  jeszcze  kilka placówek,  które nie posiadają  stałych  sal  gimnastycznych 
ani  żadnych  boisk.  To  jest  SP  21,  SP  41,  SP  83,  Zespół  Szkół  Gastronomiczno 
Handlowych ma boisko, nie ma Sali oraz ZZS na Wita Stwosza. Wszystkie te szkoły, 
które  nie  posiadają  sal  gimnastycznych  wynajmują  sale,  za  co  płacimy  rocznie 
1 600 000 zł. Sale są wynajmowane maksymalnie, ciężko jest znaleźć wolną godzinę 
na  salę gimnastyczną. W samych  szkołach  jest  dodatkowo 1000  godzin  sportowych. 
W  planach  mamy  program  rozbudowy  tych  boisk.  Chcemy  w  każdym  okręgu 
wyborczym  zrobić  jedno  boisko  z  prawdziwego  zdarzenia.  Jeśli  chodzi  o  baseny, 
wszystkie nasze baseny do godz. 16:00 pracują za darmo dla młodzieży gdańskiej. 

Pan Piotr  Gierszewski – pr zewodniczący Komisji 
Mam  prośbę,  aby  informować  radnych  o wszelkich  decyzjach  jakie  zostaną  podjęte 
odnośnie  budowy  boisk  przyszkolnych.  Chcę  przy  okazji  zapytać  czy  jest  jakaś 
statystyka  finansowa  dotycząca  pozyskiwania  środków  z  wynajmu  obiektów 
sportowych w Gdańsku? 

Pani Regina Białousów – Dyrektor  Wydziału Edukacji UM 
W  ogóle  z  wynajmu  pozyskujemy  8  mln  rocznie.  Wszystkie  pieniądze,  które 
pozyskują szkoły są planowane w budżetach placówek i zostają w Wydziale. 

Pan Piotr  Gierszewski – Pr zewodniczący Komisji 
Mam  tutaj  apel,  aby  odpowiednio  motywować  i  wynagradzać  dyrektorów  tych 
placówek, które przynoszą największe zyski dla budżetu. 

Pani Patrycja MlejnekGałęza – Wicepr zewodnicząca Komisji 
Jaka jest maksymalna kwota za wynajem sal np. w centrum miasta?



Pani Regina Białousów – Dyrektor  Wydziału Edukacji UM 
Ta kwota  jest  określona na  zasadzie m² najmu  i  to niewiele mówi  o wynajmie  Sali. 
Każda  ze  szkół    co  roku   ma  obowiązek  przygotowania  t.  zw.  kosztów  eksploatacji 
danej Sali. Nie może zejść z wynajmem poniżej kosztów eksploatacji. Minimalnie za 
małe sale to jest 2030 zł za godzinę, maksymalnie duże sale są wynajmowane po 120 
150 zł. 

Następnie dyskutowano o kosztach eksploatacji sal. 

Przewodniczący Komisji – Piotr  Gierszewski 
Poprosił  Panią Dyrektor Reginę Białousów  o  przygotowanie  na  kolejne  posiedzenie 
Komisji informacji na temat kosztów eksploatacji sal. 

Na tym zakończono omawiany temat. 

PUNKT 3 
Analiza wniosków i postulatów zgłoszonych do budżetu miasta Gdańska na 2008 
rok pr zez placówki oświatowe 

Pani Regina Białousów – Dyrektor  Wydziału Edukacji UM 
Wszystkie  wnioski  remontowe  przesyłamy  do  DRMG,  wszystkie  wnioski,  które 
wpływają na WPI na zakupy inwestycyjne są tworzone na listę i czekają na realizację 
według kolejności na liście. 

Pani Mar ia Małkowska – członek Komisji 
Co z remontem boiska SP nr 15? Były w tej sprawie pisma do DRMG, dokumentacja 
jest już opracowana, całość ma kosztować 600 000 zł. 

Pani Regina Białousów – Dyrektor  Wydziału Edukacji UM 
SP na 15  zostało wpisane do WPI w 2003  roku. Znajduje  się na 31 miejscu według 
kolejności zadań do wykonania. 

Pan Piotr  Gierszewski – Pr zewodniczący Komisji 
My  jako radni niestety nie  jesteśmy doinformowani o wnioskach, które wpływają od 
szkół. Chcielibyśmy to wiedzieć, żeby jakoś móc pomóc. 

Pani Regina Białousów – Dyrektor  Wydziału Edukacji UM 
Ja  odpowiadam  za  bieżące  prace  Wydziału  Edukacji  i  na  co  jest  budżet  Wydziału 
Edukacji. W zeszłym roku i dwa lata temu było wiadomo, że DRMG szykuje projekt 
w porozumieniu z Wydziałem Edukacji. W projekcie tym uwzględnione zostały jako 
priorytetowe bezpieczeństwo dziecka,  remonty budynków  i  dalszej  kolejności wolne 
wnioski.  Teraz  będzie  podobnie. DRMG powinno  co  dwa  lub  trzy miesiące  zdawać 
sprawozdanie o wolnych środkach finansowych.



Pani  Patrycja  Mlejnek  Gałęza  –  Wicepr zewodnicząca  Komisji  zaproponowała 
następujący wniosek: 
„Komisja  Edukacji  RMG wnioskuje  do  Pana  Dyrektora  o  pr zedkładanie 
raz na kwar tał (począwszy od listopada b.r .) bieżących informacji o stanie 
wolnych  śr odków  finansowych  (uzyskanych  np.  wskutek 
nier ozstr zygniętych  pr zetargów,  pr zeszacowanych  pr zetargów  i  innych 
źr ódeł).” 
Za tak zaproponowanym wnioskiem głosowano jednogłośnie. 

WNIOSEK NR 1815/13/07 

PUNKT 4 
Dyskusja nad ewentualną zmianą siedzib szkół 

Pan Piotr Gierszewski – Przewodniczący Komisji 
Wprowadziliśmy  ten  punkt  do  obrad Komisji  gdyż  nie  chcemy  być  później  niczym 
zaskoczeni.  Warto  już  teraz  zastanawiać  się  nad  pewnymi  rozwiązaniami  znając 
wcześniej pewne zamiary co do niektórych placówek. Chcielibyśmy dowiedzieć się od 
Wydziału Edukacji jakie są plany odnośnie niektórych szkół. 

Pani Regina Białousów – Dyrektor  Wydziału Edukacji UM 
Na razie trwają rozmowy, sprawa jest w toku, trzeba dokonać przeliczeń więc na dzień 
dzisiejszy  trudno  jest  cokolwiek  powiedzieć.  Poza  tym  decyzja  o  likwidacji  musi 
zostać  podjęta  przez  Kuratorium  Oświaty.  Teraz  mogę  jedynie  powiedzieć  co 
rozpatrujemy, a mianowicie rozpatrujemy pomysł, żeby zrobić konkurs na przekazanie 
przedszkoli nie na zasadzie prywatyzacji. Sprawdzamy czy jest to możliwe na drodze 
prawnej. Oprócz tego czekamy na wyniki ekspertyzy z Lastadii. Analizujemy również 
sytuację  Szkół  Specjalnych  odnośnie  ich  połączenia  i  szukamy  jak  najlepszych 
rozwiązań.  Te  wszystkie  tematy  z  pewnością  będą  jeszcze  dyskutowane  zanim 
wyjdzie uchwała ale na razie jest jeszcze zbyt wcześnie. Zajęliśmy się sprawą i nosimy 
ją w sercu. 

Pan Piotr  Gierszewski – Pr zewodniczący Komisji 
W takim razie proponuję, zakończyć temat gdyż nie mamy odpowiednich materiałów i 
dokładnych informacji. 

Nie było sprzeciwu więc przystąpiono do kolejnego punktu. 

PUNKT 5 
Wskazanie  przedstawicieli  Rady  Miasta  Gdańska  do  Komisji  Konkursowej 
rozpatrującej  oferty  o  przyznanie  dotacji  z  budżetu miasta  dla  podmiotów  nie 
zaliczanych  do  sektora  finansów  publicznych  i  nie  działających  w  celu 
osiągnięcia zysku.



Członkowie  Komisji  zaproponowali  jako  przedstawicieli  do  w/w  Komisji 
Konkursowej  kandydatów:  radnego  Piotra  Gierszewskiego  oraz  radną  Irenę 
Dymarską. 

Powyższe kandydatury przegłosowano 4 głosami „za” przy 2 głosach wstrzymujących 
się. 

PUNKT 6 
Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

Ponieważ nie było wolnych wniosków, Przewodniczący Komisji  zapoznał  członków 
Komisji z korespondencją: 
 od Dyrekcji Przedszkola Nr 48 w sprawie umieszczenia placówki w planie remontów 
w roku 2008 
 od Dyrekcji VIII Liceum Ogólnokształcącego im. Komisji Edukacji Narodowej, 
 od Dyrekcji Ogólnokształcących Szkół Sportowych i Zawodowych, 
 od Rady Rodziców przy Ogólnokształcących Szkołach Sportowych i Zawodowych w 
sprawie remontu boiska szkolnego, 
  od  Dyrekcji  Domu  Dziecka  w  Gdańsku  w  sprawie  utworzenia  nowej  grupy 
zawodowej: Nauczyciel Koordynator Grupy Wychowawczej. 

Po krótkiej dyskusji posiedzenie zakończono. 

Przewodniczący 
Komisji Edukacji 

Piotr  Gierszewski 
Protokołowała: 
Monika Konwerska


